
 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA ORNETY 

Z PRAC   MIĘDZY SESJAMI  RADY MIEJSKIEJ – maj 2024r.                                           

(sesja 21.05.2024 r.) 

w tym udział Zastępcy Burmistrza Ornety 

 

 

8 maj (Orneta) – spotkanie  z Panem Burmistrzem Miłakowa  oraz Panią Skarbnik Miłakowa nt. 

współpracy międzygminnej, 

9 maj (Orneta) – spotkanie  

- z nowowybranym Panem Starostą oraz Wicestarostą Powiatu Lidzbarskiego nt. współpracy, 

 - z Panią Nadleśniczy Nadleśnictwa Orneta nt. przejęcia drogi leśnej w Krośnie 

-  Panią Prezes TBS nt. pracy spółki 

10 maj (Orneta) –  

- spotkanie z Panem Burmistrzem Lidzbarka Warmińskiego nt. współpracy, 

- spotkanie z przedstawicielem BGK nt. zasad rozliczania dofinansowania z programu  Polski Ład 

14 maj (Orneta) – spotkanie  

- z Panem Wicestarostą Powiatu Lidzbarskiego, z Panią Dyrektor PCPR, Panem Dyrektorem LO, Panią 

Dyrektor CKiBM w Ornecie, Panem Dyrektorem OSiR nt. organizacji powiatowo-gminnych Dni Rodziny 

- z przedstawicielem stowarzyszenia TOBIE TOBIE z Gdańska oraz z Reduty Orneta, 

- z Panią Prezes SIM (Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa) nt. podpisanie umowy  

- z Radnym Rady Miejskiej w Ornecie 

15 maj (Orneta) – udział w uroczystym odbiorze drogi Lejławki Bażyny –Etap I  (w msc . Bażyny), 

16 maj (Orneta)  

– udział w radzie budowy zadania Przebudowa ulic Ogrodowa - Kwiatowa w Ornecie 

- spotkanie z Panem Wójtem Lidzbarka Warmińskiego oraz Przewodniczącym Rady Powiatu   

Lidzbarskiego, przedstawicielem klubu bokserskiego, Dyrektorem Veolia  oraz lokalnymi 

przedsiębiorcami nt. współpracy 

- udział w Konwencie Powiatów w Lidzbarku Warmińskim – spotkanie z Wojewodą , wicewojewodą oraz 

ze Starostami województwa warm-mazur 

17 maj (Orneta)  

- udział w Konwencie Powiatów w Lidzbarku Warmińskim – spotkanie z sekretarzem stanu w 

Ministerstwie Funduszy i Polityki Regionalne Jackiem Protasem 

– spotkanie  z Panią Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej   nt. przekazania przez 

Stację Joanitów z Niemiec sprzętu medycznego na potrzeby naszych mieszkań chronionych, 

 

Sprawy bieżące: 

Podpisywanie aktów notarialnych w Ornecie, spotkanie z mieszkańcami,  

 


